
LANGUAGES   : ENGLISH, ARABIC & URDU

QUALIFICATIONS :

EXPERIENCE :

INTERESTS :

•   Certi�ed by Education Commission of foreign medical Graduates, USA

•   Member Royal College of Pediatrics and Child Health, England, UK

•   Bachelor of Medicine and Bachelor of Surgery, Ayub Medical College Abbottabad, Pakistan

•   Childhood epilepsies

•   Pediatric Growth and development

•   Pediatric Emergency Management and Resuscitation

•   Experience in Pediatrics Emergency, teaching medical students and delivering lectures as faculty member of 

     University of Sharjah.

•   13 years of experience in decent Hospitals around the GCC

•   Teaching hospitals in Pakistan including Ayub teaching hospital, Abbottabad and Pakistan Institute of 

     Medical Sciences Islamabad

@UHSharjah   |   www.uhs.ae

UNIVERSITY HOSPITAL SHARJAH
P.O. Box 72772, University City, Sharjah, UAE, Tel: +971 6 5058555, Fax: +971 6 5058444

For appointments

+ 971 6 505 8555

JCI ACCREDITED
SINCE 2015

Dr. Faisal Mehboob Qureshi
Specialist Pediatrics



المؤهلات الدراسية : 

الخبرات والخدمات الطبية :

•   الصرع عند الأطفال

•   نمو الأطفال وتطورهم

•   التعامل مع حالات طوارئ الأطفال والإنعاش

•   حاصل على إعتماد لجنة التعليم لخريجي الطب الأجانب، الولايات المتحدة الأمريكية

•   حاصل على عضوية الكلية الملكية لطب الأطفال وصحة الطفل، إنجلترا، المملكة المتحدة

•   حاصل على  درجة البكالوريوس في الطب والجراحة، كلية أيوب الطبية، باكستان

•   خبرة في طب طوارئ الأطفال وتدريس طلاب الطب وإلقاء محاضرات كعضو هيئة التدريس في جامعة الشارقة

•   13 عاماً من الخبرة في عدة مستشفيات في  دول مجلس التعاون الخليجي

•   خبرة في المستشفيات التعليمية في باكستان بما في ذلك مستشفى أيوب التعليمي، أبوت آباد والمعهد الباكستاني للعلوم الطبية إسلام أباد

الخبرة :

+ 971 6 505 8555
للمواعيد والإستفسارات الأخرى

JCI ACCREDITED
SINCE 2015 ���������������������������

مستشفى الجامعة بالشارقة
صندوق بريد: 72772، المدينة الجامعية، الشارقة، الإمارات العربية المتحدة. هاتف : +97165058555   فاكس : +97165058444

اللغات :   الإنجليزية، والعربية، والأردية

د. فيصل محبوب قريشي
أخصائي طب الأطفال


